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PROTOKOŁ Nr XLIX/2014 

 z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 19 lutego 2014r. 

 

Pkt 1. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył czterdzieste dziewiąte  

w bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 14 radnych, czyli stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

  

Pkt 2. 

Pan Przewodniczący poinformował , że na wspólnym posiedzeniu Komisji zgłosił  

wniosek o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji  z punktu 7 podpunktu     c)  to 

jest projektu uchwały w sprawie ustalenia  trybu udzielania dotacji oraz zakresu i trybu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania dla niepublicznych szkół i przedszkoli oraz innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego. 

Motywacją tego wniosku było aby treść uchwały przekonsultowana została z Panią Skarbnik, 

która zacznie pracę w Urzędzie od dnia 3 marca. 

  

Dlatego poprosił o przegłosowanie tego wniosku. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie poparli wniosek w sprawie zdjęcia z 

porządku obrad dzisiejszej sesji  z punktu 7 podpunktu     c)  . 

  

Ponieważ innych wniosków do porządku obrad radni nie wnieśli Pan Przewodniczący 

odczytał  proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu   XLVIII  Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej  

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a)  zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego przy Publicznym Przedszkolu w Stąporkowie, 

b)  zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego  w Odrowążu,  

c) wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, 

d) sprzedaży nieruchomości położonej w Komorowie stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

e)  sprzedaży nieruchomości położonej w Stąporkowie stanowiącej własność Gminy Stąporków,  

f) odwołania Skarbnika Gminy, 

g) powołania Skarbnika Gminy, 

 8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 9. Sprawy różne. 

             10. Zamknięcie obrad sesji     
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W głosowaniu jawnym  porządek obrad dzisiejszej sesji został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie. 

 

Pkt 3. 

W głosowaniu jawnym protokoł z XLVIII sesji został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie. 

 

Pkt 4. 

Pan Wiceprzewodniczący  odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

( w załączeniu do protokołu) 

  

Pkt 5. 

Pan Sekretarz  odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

( w załączeniu do protokołu) 

 Pkt 6. 
 Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Pkt 7. 

Pan Przewodniczący RM poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 18 

lutego  zostały omówione    wszystkie projekty uchwał. Ponieważ radni mają je przed sobą   

nie   odczytywał ich. 

Pkt 7 „a” 

Projekt uchwały w sprawie   zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego przy 

Publicznym Przedszkolu w Stąporkowie.   

 

W głosowaniu jawnym  została podjęta  9 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi się” 

Uchwała Nr XLIX/396/2014 w  sprawie zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego 

przy Publicznym Przedszkolu w Stąporkowie.   

 . 

 

Pkt 7”b” 

 

Projekt uchwały w sprawie    zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego  w 

Odrowążu. 

W głosowaniu jawnym  została podjęta  13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” 

Uchwała Nr XLIX/397/2014 w   sprawie    zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego  

w Odrowążu. 

  

Pkt 7 „c” 

  

 Projekt uchwały w sprawie   wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych. 

W głosowaniu jawnym  została podjęta  14 głosami „za”   Uchwała Nr XLIX/398/2014 w 

sprawie   wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych. 

Pkt 7 „d” 
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Projekt uchwały w sprawie    sprzedaży nieruchomości położonej w Komorowie 

stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

W głosowaniu jawnym 14 głosami „przeciw” uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonej w Komorowie stanowiącej własność Gminy Stąporków nie 

została podjęta. 

Pkt 7 „e” 

Projekt uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości położonej w Stąporkowie 

stanowiącej własność Gminy Stąporków.  

W głosowaniu jawnym  została podjęta  14 głosami „za”   Uchwała Nr XLIX/399/2014 w 

sprawie    sprzedaży nieruchomości położonej w Stąporkowie stanowiącej własność 

Gminy Stąporków.  

 

 Pkt 7 „f” 

Projekt uchwały w sprawie  odwołania Skarbnika Gminy. 

W głosowaniu jawnym  została podjęta  14 głosami „za”   Uchwała Nr XLIX/340/2014 w 

sprawie  odwołania Skarbnika Gminy. 

 

Podziękowania za dobrą współpracę Pani Skarbnik złożyli: Pani Burmistrz Stąporkowa, 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu własnym i radnych, Pan Dyrektor ZGKiM. 

Pkt 7 „g” 

Projekt uchwały w sprawie     powołania Skarbnika Gminy, 

W głosowaniu jawnym  została podjęta  14 głosami „za”   Uchwała Nr XLIX/340/2014 w 

sprawie  powołania Skarbnika Gminy. 

 

Gratulacje w związku z powołaniem na funkcję Skarbnika Gminy   złożyli: Pani Burmistrz 

Stąporkowa, Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu własnym i radnych, Pan 

Dyrektor ZGKiM  

Pkt 8. 

Interpelacji i zapytań radni nie złożyli, więc nie było odpowiedzi. 

 

Pkt 9. 

Pani sołtys z Nadziejowa – złożyła zażalenie na Panią Główną Księgową z Przychodni 

Zdrowia w Stąporkowie  w związku z odmową pobrania od jej dziecka materiału do 

badań zleconych z gabinetu prywatnego. Stwierdziła, że Pani Księgowa nie wiedziała 

ile pobrać pieniędzy za badanie i w konsekwencji zdecydowała, żeby krwi nie 

pobierać i badań nie wykonywać. 

Pan Sołtys z Lelitkowa – poprosił kolejny raz o pomoc przy udrożnieniu przez powiat 

przy drodze powiatowej rowu ok. 400m. 

Pan Wiesław Skowron – Radny rady Powiatu – powiedział, że tematem się już zajął, 

obiecano mu że na wiosnę rów będzie udrożniony. Dlatego też tematu będzie 

pilnował. 

Pani Burmistrz – poinformowała zebranych, że budżet na 2014r. został przyjęty przez 

RIO. W związku z zarzutami jakie padły na sesji na której był uchwalony oddała glos 

Pani Skarbnik. 

Pani Grażyna Niechciał – Skarbnik Gminy – zaznaczyła, że nie mogła być na sesji 

budżetowej z powodów od niej niezależnych. RIO jako instytucja nadzorująca 
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wszystkie samorządy po przedłożeniu projektu budżetu każdej jednostki na dzień 15 

listopada, wystawia opinię o projekcie budżetu, projekcie wieloletniej prognozy 

finansowej i możliwości spłaty deficytu umieszczonego w projekcie budżetu.  

Normą jest sytuacja taka, że przedkładając projekt budżetu do RIO na dzień 15 

listopada nie wskazuje się pozycji stan wolnych środków, bo nikt nie ma wiedzy takiej 

by stwierdzić przy konstrukcji budżetu jakie faktycznie pieniądze na koniec roku na 

tym rachunku zostaną. Pieniądze te stanowią stan wolnych środków pomniejszony o 

subwencję oświatową która wpływa w grudniu na rok następny i wszystkie obce 

pieniądze które podlegają zwrotowi i można je oddać w nowym roku budżetowym. 

Projekt przedłożony przez gminę Stąporków zawierał wartości zaciągnięcia długu w 

postaci kredytu lub emisji obligacji – zgodnie z wieloletnią prognozą finansową – 

4mln. 688 tys. zł, z czego 3 mln 438 tys. na pokrycie planowanego deficytu, a resztę 

na spłatę zaciągniętych zobowiązań czyli 1mln. 250 tys.zł. Z tego tytułu, że 

postanowiono nie podejmować uchwały budżetowej w 2013r. czyli do 30 grudnia 

tylko Rada uchwalała budżet do 31 stycznia, ze względu na oczekiwania Pani 

Burmistrz, żeby ten budżet zawierał wszystkie możliwe zmiany, by wydziały 

merytoryczne mogły rozpocząć pracę, żeby mogły ruszyć inwestycje na wiosnę, by 

Skarbnik skonstruował budżet taki, żeby można było umieścić więcej zadań 

inwestycyjnych i przeanalizować wszystkie wydatki. Na dzień 30 stycznia kiedy była 

przez Radę podejmowana uchwała budżetowa Skarbnik Gminy jak i Burmistrz 

doskonale wiedzieli, że na rachunku bankowym a jest to napisane w uzasadnieniu 

uchwały budżetowej skąd się nagle bierze stan wolnych środków. Na rachunku 

bankowym gminy było 5 mln. 16 tys. zł. które zostały pomniejszone o subwencje 

oświatową i ok. 90 tys. dotacji która została oddana do Świętokrzyskiego Urzędu 

Wojewódzkiego. Szacunkowa wartość stanu wolnego środków pozwoliła na 

umieszczenie większej wartości zadań inwestycyjnych, a gmina generalnie zaciąga 

mniejszy dług 3 mln. 700 tys. na pokrycie deficytu. Deficyt pierwotnie planowano 

pokryć z kredytu, aktualnie będzie pokryty z wolnych środków. Dziś pisze wniosek do 

banku  o wcześniejszy wykup obligacji by zaoszczędzić na obsłudze długu gminy. 

Gmina na ten uchwalony budżet zaciąga kredyt lub emituje obligacje w wysokości              

3 mln. 700 tys. A w projekcie ogółem zaciągnięcia kredytu lub emisji obligacji było            

4 mln. 688 tys. Należy pamiętać, że budżet jest rzeczą żywą która cały czas się 

zmienia. Należy pamiętać o tym, że dopiero teraz dostajemy z kuratorium oświaty 

dokumentację potwierdzającą wysokość dotacji na wychowanie przedszkolne. 

 

Pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji 

dziękując wszystkim za udział.   

Protokołowała:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Elżbieta Purska                                                                           Jacek Kołodziej     

  

 
 


